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خنده های ناتمام
حمید حاجی پور، خبرنگار روزنامه ایران: هنوز 
چند روزی از دیدنش نمی گذرد، منتظرم  تا از 
سفر بازگردد ولی یک تماس همه چیز را بهم 
می ریزد. به زبان نمی آید، خیلی س��خت است. 
زنگ می زنند و می گویند دوس��ت صمیمی ات 
مس��افر هواپیمایی بوده که روز گذش��ته خبر 
س��قوطش را نه یک بار بلکه چن��د بار از اخبار 
شنیده ای! خش��کم می زند، یخ می کنم و انگار 
همه غم های دنیا را روی دوشم گذاشته باشند 
مات و مبهوت می مان��م. اولش خودم را فریب 
می دهم که س��ربه سرت می گذارند و به این و 
آن زنگ می زنم که بگویند این خبر دروغ است 
ولی انگار واقعیت دارد. حس��ین دیگر نیست. 
هنوز در ش��وک هس��تم که س��یل پیام ها در 
شبکه های اجتماعی روح و روانم را بهم می ریزد. 
عکس های حسین تند و تند با جملات غم انگیز 
دوستان و همکاران روی صفحه موبایلم نقش 
می بندن��د. مثل اینکه باید باور ک��رد، چاره ای 
نیس��ت. هنوز صدای خنده حسین جوادی  را 
می شنوم و خاطراتش جلوی چشمانم است و 
مثل یک دفتر مشق آنها را خط می زنم، غصه ام 
می گیرد برای کسی باید بنویسم که روزهایی 
را ب��ا هم گذرانده ای��م و درد دل هایی کرده ایم. 
حسین آرزوهای زیادی داشت و برای رسیدن 
به آنها هیچگاه عقب ننشست و با همه سختی ها 
جنگی��د، اراده اش مثال زدنی بود و الگویی بود 
ب��رای خبرنگاره��ای دیگر. ولی حی��ف که بار 
س��فرش را به یکباره بس��ت و رفت.  حسودیم 
می شود به حسین که چه لیاقتی داشت که روز 
شهادت حضرت زهرا)س( مظلومانه پر کشید و 
چه لیاقتی پیدا کرد کوه های آلپ که پیکر او و 
میلاد اسلامی را در آغوش کشید و مزاری شد 
برای 2خبرنگار غریب. نمی ش��ود، نمی خواهم 
مرگ حس��ین را باور کنم ول��ی حقیقت این 
است که او دیگر نیست و تنها یاد و خاطره اش 
لحظه به لحظه در بین همه کس��انی که او را 
می شناسند زنده است.  ای کاش مزاری داشت تا  

حرف های نگفته ام را به او می گفتم.

بهانه های تکراری سعودی ها
رئیس فدراسیون فوتبال عربستان با تکرار 
ادعاهای واهی علیه ایران از کنفدراسیون فوتبال 
آسیا خواس��ت تا امنیت تیم های عربستانی را 
برای بازی با نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان 
آسیا تضمین کند. هفته پنجم لیگ قهرمانان 
آسیا روزهای سه شنبه و چهارشنبه این هفته 
برگزار می ش��ود که در یکی از این مس��ابقات، 
پرس��پولیس ایران روز چهارشنبه در ورزشگاه 
آزادی از تیم النصر عربستان پذیرایی می کند. 
همچنین تیم تراکتورسازی هم روز سه شنبه 
میزبان تی��م الاهلی عربس��تان خواه��د بود. 
در همی��ن ارتباط، رئیس فدراس��یون فوتبال 
عربس��تان با تکرار ادعاهای واهی درباره کشور 
ایران، در نامه ای به رئیس بحرینی کنفدراسیون 
فوتبال آسیا خواستار تضمین امنیت نمایندگان 
عربستان در س��فر به ایران شد. »احمد عید« 
رئیس فدراسیون فوتبال عربستان در این باره 
گفت: من با شیخ سلمان، رئیس کنفدراسیون 
فوتبال آسیا جلس��ه طولانی داشتم تا امنیت 
نمایندگان عربس��تان در کش��ور ایران و سایر 
کشورها تامین و تضمین شود. در همین ارتباط 
برای تیم های عربستانی پرواز اختصاصی در نظر 
گرفته ایم تا نمایندگان ما با شرایط راحت تری 
س��فر کنند«. این برای چندمین سال متوالی 
اس��ت که فدراسیون فوتبال عربستان پیش از 
سفر تیم های باشگاهی این کشور به ایران، به 

جوسازی می پردازد.

پیانیچ: 
می دانستم بارسلونا مرا می خواهد

هافب��ک تیم ملی فوتبال صربس��تان فاش 
کرد زمان تمدید ق��رارداد با رم از علاقه مندی 
بارس��لونا به خ��ودش آگاه بوده اس��ت. میرالم 
پیانیچ یکی از نام هایی اس��ت که این روزها در 
ارتباط با باش��گاه بارسلونا شنیده می شود. این 
بازیکن در 2 فصل اخیر به یکی از بهترین های 
باش��گاه رم بدل شده و در اوج گیری دوباره این 
تی��م نقش زیادی ایفا کرده به همین دلیل هم 
مورد توجه باشگاه های بزرگ اروپایی قرار گرفته 
اس��ت. بازیکن ملی پوش بوس��نی و هرزگوین 
سال گذشته قراردادش را با جالوروسی تا سال 
2018 تمدید کرد که این موضوع انتقال او در 
تابستان جاری به هر تیم دیگری را بسیار سخت 
می کند. پیانیچ اما از اینکه بارسلونا خواهان به 
خدمت گرفتن اوس��ت، اطلاع دارد. وی در این 
زمین��ه گفت: زمانی که قراردادم را با رم تمدید 
می کردم، می دانس��تم که بارس��لونا خواهان به 
خدمت گرفتن من اس��ت. زمان��ی که لوئیس 
انریکه، سرمربی کنونی بارسلونا روی نیمکت رم 
می نشست، با پیانیچ کار کرده و همین موضوع 
موجب ش��ده تا وی مورد توجه کاتالان ها قرار 
بگیرد. پیانیچ درباره انریک��ه نیز می گوید: او و 
رودی گارس��یا، س��رمربی کنونی رم در دوران 

فوتبالم به من چیزهای زیادی آموختند. 

نامه نکونام پس از خداحافظی
جلوی هیچ کس سرم را خم نمی کنم 

جز هواداران
نکون��ام، بازیک��ن تاثیرگذار فوتب��ال ایران 
سه شنبه شب پس از انجام 151 بازی ملی از 
دیدارهای ملی خداحافظی کرد تا دوران یکی 
از مهم ترین بازیکنان فوتبال ایران هم در عرصه 
ملی به پایان رسیده باشد. نکونام دیروز با انتشار 
بیانیه ای به صورت رس��می خداحافظی اش از 
بازی های مل��ی را اعلام کرد. در بیانیه نکونام، 
کاپیتان س��ابق تیم ملی آمده است: »15 سال 
پیش در دیداری دوس��تانه مقاب��ل اکوادر، در 
اولی��ن بازی ملی برای 8 دقیقه به زمین رفتم 
تا به زرینچه، مهدوی کی��ا، علی دایی و دیگر 
همبازیانم ملحق شوم. در آن بازی داشتم پرواز 
می ک��ردم. پاهای��م در آن 8 دقیقه روی زمین 
نبود. می گفتند پیراهن تیم ملی هزار کیلوگرم 
اس��ت اما م��ن وزن خ��ودم را هم احس��اس 
نمی کردم. پیراهن تیم ملی بال هایی شده بود 
که مرا از س��طح زمین جدا کرد. بازی را برده 
بودیم، البته من سهم چندانی در آن پیروزی 
نداش��تم اما آن بازی نق��ش بزرگی در زندگی 
من داشت. آن شب وقتی همه اعضای تیم در 
رختکن استادیوم کولزیوم رفتند دوش بگیرند، 
من همچنان مبهوت نشسته بودم. نمی خواستم 
پیراه��ن تیم ملی را دربی��اورم. می گفتم نکند 
پیراهن را دربیاورم و دیگر سعادت پوشیدنش 
را نداش��ته باشم! سفر من با تیم ملی 15 سال 
طول کشید. پیراهن تیم ملی روی تن من ماند. 
با این پیراهن کیلومترها دویدم تا اگر لیاقتش را 
داشته باشم، لبخندی روی چهره مردم کشورم 
بنشانم و با ورزش فوتبال که بهانه ای انسانی و 
اخلاقی است، برایشان اندکی هیجان بسازم در 
کشاکش گرفتاری های زندگی. از شب اکوادور 
تا ش��ب س��وئد، در صدها ب��ازی، خاطره های 
تلخ و ش��یرینی ساختم که مانند دور تند یک 
فیلم از مقابل چشمانم می گذرد. شبیه همان 
سرگیجه خوشایندی اس��ت که در نخستین 
بازی ملی داشتم. یک تصویر در تمام خاطرات 
ملی من ثابت است و آن هم حس حضور شما 
هواداران اس��ت. اگر بدانید چ��ه جایگاهی در 
فوتبال دارید. بدون ش��ما فوتبال اصلا معنایی 
ن��دارد؟ من هیچوقت س��رم را جلوی کس��ی 
خم نکردم و نمی کنم به غیر از ش��ما هواداران 
چون هر چه دارم از ش��ما ب��وده و خواهد بود. 
بعد از بازی سوئد احساس کردم که دیگر وقت 
خداحافظی فرا رس��یده و باید پیراهن مقدس 
تیم ملی را به بازیکن دیگری بسپارم و بروم. روز 
اولی که این پیراهن را به تن کردم، به عشق و 
شوق شما بود و تا روز آخر هم با همین عشق 
پیراهن مقدس ایران بزرگ را پوشیدم. خاطره 
بد زیاد داش��ته ایم، روزها و شب هایی که شما 
عزیزان هم به خاطر شکست ها، کنار ما گریه 
کردید. وقتی این اشک ها را دیدیم با تمام وجود 
جنگیدیم که روزی لبخن��د زیبایی هم روی 
لبان تان بنشانیم. هنوز خاطره شیرین صعود به 
جام جهانی آلمان و برزیل در خاطر من هست. 
ش��ب بازی بحرین و آن خوش��حالی بی حد و 
حصر. ما گریه می کردیم، شما هم اما این گریه 
زیباترین لبخند دنیا بود. در اولسان وقتی کره 
را بردیم، احساس کردم سنگین ترین بار تمام 
عمر، از روی دوش��مان برداش��ته شد و تنها و 
تنها به شما فکر می کردیم که در آن فشارهای 
اقتصادی و معیشتی دقایقی شاد بودید و انواع 
و اقس��ام مش��کلات تان را فراموش می کردید. 
امروز بی اندازه خوش��حالم که س��ال های سال 
کنارتان ب��وده ام و وقتی ب��ه خاطراتی که در 
کنار هم داشته ایم فکر می کنم، بغض گلویم را 
می فشارد. چطور می توانم تمام روزهایمان را در 
این نوشته ها خلاصه کنم؟ فقط می خواهم به 
عنوان برادری کوچک تر، از شما بابت شکست ها 
عذرخواهی کن��م. می دانم که با شکس��ت ها 
چطور قلب تان را شکس��تیم. ش��ما هیچگاه 
اس��تحقاق این شکس��ت ها را نداشتید چون 
سختکوش ترین و صبورترین مردم دنیا هستید 
و به جرات می گوی��م بهترین هواداران جهان. 
همه جا کنار ما بودید و هستید. به عشق دیدن 
ما از ش��هرهای دورافتاده می آمدید و نمی دانم 
چگونه از ش��ما تش��کر کنم جز اینکه بگویم 
دست تک تک ش��ما را می بوسم و می فشارم. 
جواد نکونام بدون ش��ما هی��چ بود و هنوز هم 
در مقابل بزرگی شما هیچ هستم. می خواهم 
به خاطر اش��تباهاتی که در داخ��ل یا بیرون 
زمین فوتبال داش��تم از مردم کش��ورم و همه 
اهالی فوتبال عذرخواهی کنم. اگر کاری کردم 
که طرفداران را رنجاند همین جا عذرخواهی 
می کنم. هرگز قصد نداشتم کسی را آزار بدهم. 
در ه��ر بازی تلاش کردم ع��رق بریزم و برای 
سربلندی کشورم بجنگم. بازی هایی بوده که 
به خواسته ام نرسیده ام و می دانم مردم ناراحت 
ش��ده اند اما هیچ وقت قصور نکردم. همیش��ه 
تلاش کردم طوری برای تیم ملی بازی کنم که 
انگار آخرین بازی ام بوده. حالا اس��م نکونام از 
پشت پیراهن تیم ملی پاک می شود. بازوبندی 
که نشانه نمایندگی یک ملت است و به رسم 
امانت نزد من بود را در می آورم، می بوس��م و با 

این امید که امانتدار متعصبی بوده باشم.

بیانیه یادبود

تکلیف کی روش هنوز مشخص نیست، در واقع 
نمی توان با قاطعیت از جدایی کی روش هنوز حرفی 
زد. دلیل این جدایی اما بیش و پیش از اینکه خود 
ک��ی روش، درگیری لفظی اش با اس��دی یا قیمت 
بالای او باشد این است که جانشینی در حد و اندازه 

او وجود ندارد.
اتفاقا به نظر می رس��د شایعه مربیگری محمد 
مایلی کهن در تیم ملی یا حتی خود حسین فرکی 
سنگ محکی بود تا فدراسیون بتواند با رصد کردن 
افکار عمومی آینده سرمربیگری تیم ملی را محک 
بزند. اما واقعیت این بود که در بس��یاری از اماکن 
و در میان افکار عمومی این انتخاب به ش��ایعه ای 
ش��وخی مانند شبیه ش��د چرا که حالا حتی مردم 
معمولی هم به س��ادگی می توانند کارنامه مربیان، 
حتی مربیانی اروپایی را به دس��ت بیاورند و آن را 
ارزیاب��ی کنند. به عنوان مثال می توان به س��ادگی 
رص��د کرد ک��ه محمد مایلی کهن طی 12 س��ال 
اخیر در همه باشگاه هایی که حضور داشته با عدم 
نتیجه گیری لازم مواجه شده است؛ از فولاد و پیکان 

گرفته تا تیم امید و سایپا و... .
در این میان البته کارنامه حسین فرکی بد نبود. 
او هم با تیم المپیک پس از شکس��ت های محمد 
مایلی کهن خوب کار کرد. پس از آن با نفت، فولاد و 
سپاهان هم هرگز کارنامه بدی نداشته بویژه در اهواز 
که قهرمان لیگ شد اما با این وجود یک قهرمانی 
داخلی هرگز نمی تواند برای یک مربی سندی باشد 

برای در دست گرفتن بین المللی ترین تیم ایران!
این همه در حال��ی رخ می دهد که در کارنامه 
ک��ی روش قهرمانی جهان با تی��م جوانان پرتغال، 
سرمربیگری در رئال )که البته نتیجه بخش نبود(، 
دستیاری فرگوسن در منچستریونایتد و حضور در 
جام جهانی و... دیده می ش��ود. در واقع فدراسیون 
فوتبال درحال بررسی همه گزینه های خودش است 
تا به بهترین نتیجه ممکن برس��د و البته تا زمانی 
که مخالفت های خاص با کی روش وجود داش��ته 
باشد هرگز نمی توان کی روش را هم بهترین انتخاب 
دانس��ت، چرا که مشکلات همچنان در این مسیر 
ادامه خواهد داش��ت و یکدلی ملت و دولت درباره 
کی روش بعید است که به صورت دوطرفه به وجود 
بیاید. البته مشکل دیگر فدراسیون این است که در 
میان مربیان داخلی کسی که کارنامه ای با افتخار 
بین المللی داشته باشد اصلا وجود ندارد! در هرحال 
باید پرسید آیا این شایعه ها با منبع هایی نامعلوم آیا 

فضایی است برای رصد کردن افکار عمومی یا اینکه 
اینها واقعا انتخاب هایی هستند از سر ناچاری؟

 ترابی�ان: صحبت ه�ای کی روش مس�ؤولانه ■
 و در جهت منافع ملی است

دبیر کمیته  بازاریابی فدراسیون فوتبال با دفاع از 
عملکرد کارلوس کی روش در تیم ملی ایران گفت 
که فدراس��یون تمایل دارد این س��رمربی پرتغالی 
در تیم ملی بماند. عب��اس ترابیان گفت: هر چند 
ک��ی روش علاقه ای ن��دارد من درب��اره او صحبتی 
کنم اما من مش��کلی با او ن��دارم و همان طور که 
ملت ایران دوس��ت دارد او در تیم ملی بماند، من 
و مجموعه فدراس��یون نیز علاقه من��د به ماندن او 
هس��تیم. به هر ح��ال آنچه در ق��رارداد اول و دوم 
کی روش پیش بینی ش��ده، این اس��ت که تا جام 
جهانی 2018 روسیه او سرمربی تیم ملی باشد. وی 
درباره چگونگی توافق میان فدراسیون و کی روش 
برای جدایی او از تیم ملی فوتبال، خاطرنشان کرد: 
همان طور که همیشه عرف بوده است هر مربی ای 
که بخواهد به خواست خود قراردادش را فسخ کند 
باید جریمه ای را به فدراس��یون بپردازد، مگر اینکه 
دو طرف براس��اس یک رضای��ت بخواهند با توافق 
جدا ش��وند به گونه ای که هیچ کدام متضرر نشوند. 

حال نمی دانم اگر این توافق باش��د دو طرف باید با 
رضایت یکدیگر قطع همکاری کنند یا نه. نهایتا باید 
ببینیم که در این زمینه به چه سمتی خواهیم رفت 
اما باز هم می گویم که مردم و فدراس��یون فوتبال 
تمای��ل دارند تا به همکاری ب��ا کارلوس کی روش 
ادام��ه دهیم. ترابیان درب��اره اختلافات پیش آمده 
میان خودش و ک��ی روش افزود: من اختلافی با او 
ندارم. ضمن اینکه خود من از کسانی بودم که تلاش 
کردم کی روش، سرمربی تیم ملی شود. موفقیت او 
موفقیت من است اما بعضی اوقات اختلاف سلایق 
پیش می آید و اگر بحثی هم بوده در جهت منافع 
ملی بوده است. به هر حال در بحث تیم ملی نباید 
منافع شخصی را دخیل کرد. وی همچنین گفت: 
قطعا وجود کی روش برای فوتبال ما موثر بوده و او 
مدیریت جدیدی را به فوتبال ما تزریق کرده است. 
من هیچ مربی را ندیده ام که به عنوان تمرین دهنده 
وس��ط زمین حاضر شود اما کی روش هر کجا لازم 
می دانس��ت ای��ن کار را می کرد و تی��م را خودش 
تمرین م��ی داد. دبیر کمیته  بازاریابی فدراس��یون 
فوتبال در ادامه درباره اینکه گفته می شود کی روش 
خودرأی است، اضافه کرد: گل بی عیب خداست و 
همان طور که در فرهنگ ما گفته می ش��ود هیچ 

انسانی معصوم نیس��ت. به هر حال باید ایرادات را 
پذیرفت و با یک درک متقابل همکاری کرد.

وی در پاس��خ به این س��وال که آیا در جلسات 
فدراس��یون فوتبال با کی روش حضور داشته است 
یا خیر؟ خاطرنشان کرد: من در جلسات بودم، ولی 
کارلوس کی روش تمایلی نداشت این اتفاق رخ دهد 
و اصرار داش��ت که با مسؤولان ذی ربط فدراسیون 
صحبت کند اما باز هم می گویم که من با شخص 

او مشکلی ندارم.
ترابیان در پاس��خ به  این سوال مبنی بر اینکه 
آیا فکر نمی کنی��د اگر مدیریت بهتری از س��وی 
فدراس��یون فوتبال و ش��خص کفاش��یان صورت 
می گرفت، اختلاف نظرها و زاویه هایی که اخیرا میان 
برخی از اعضای فدراسیون و کی روش شاهد بودیم 
ایجاد نمی ش��د، اذعان ک��رد: همان طور که گفتم 
پیاده کردن قرارداد بسیار مهم است. من هم موافقم 
که ما می توانستیم بعضی از جاها مدیریت بهتری 
داشته باش��یم و در پیاده کردن قرارداد بهتر عمل 
کنیم. ه��ر چند معتقدم هر صحبتی که کی روش 
انجام داده است و برخی اوقات این صحبت ها باعث 
اختلاف نظرهایی نیز شده است کاملا مسؤولانه و در 

جهت منافع تیم ملی کشورمان بوده است.

با توجه به استعفای رئیس فدراسیون دوومیدانی 
در اواخر سال گذشته همه منتظر هستند با توجه 
به اهمیت این رشته، وزارت ورزش هرچه سریع تر 
وضعیت فدراسیون را مشخص کند و به بلاتکلیفی 
یک ماهه پایان دهد. اوایل اسفندماه سال گذشته 
ب��ود که زمزمه هایی مبنی ب��ر کناره گیری رئیس 
فدراس��یون دوومیدانی از سمت خود شنیده شد. 
در حالی که افش��ین داوری صراحتا اعلام کرد که 
فعلا قصد استعفا ندارد اما این اتفاق اواسط اسفند 
رخ داد و او استعفای رسمی خود را به وزیر ورزش 
ارائه کرد؛ استعفایی که داوری علتش را تنها حضور 
در انتخابات مجلس عن��وان کرد.محمود گودرزی 
وزیر ورزش ه��م بعد از یک هفته موافقت خود را 
با این اس��تعفا اعلام کرد و بدین ترتیب داوری از 
فدراس��یون دوومیدانی رفت. این اتفاقات در حالی 
رخ داد که 21 اسفند زمان برگزاری مجمع سالانه 
این فدراس��یون ب��ود، مجمعی که با درخواس��ت 
افشین داوری به این زمان موکول شده بود اما در 
این روز هم برگزار نشد. بنابراین به نظر می رسد از 
همان ابتدا هم داوری قصد استعفا داشته و از همان 
زمان هم می دانسته که این مجمع برگزار نخواهد 
ش��د. در حالی که قبل از پایان س��ال همه منتظر 
معرفی سرپرست فدراسیون بودند و گمانه زنی های 
زیادی هم در این باره صورت گرفته بود اما وزارت 

ورزش و جوانان ترجیح داد این سرپرست را بعد از 
تعطیلات انتخاب کند. صرفنظر از اینکه سرپرست 
جدید باید هرچه زودتر مجمع فدراسیون را برگزار 
کند با توجه به ش��رایط ویژه ای که بر دوومیدانی 
حاکم اس��ت باید برنامه های فدراسیون پیگیری 
شود. مسابقات قهرمانی آسیا، رقابت های قهرمانی 
جهان و کس��ب س��همیه المپی��ک 2016 ریو از 
مهم ترین برنامه ه��ای دوومیدان��ی در 6 ماه اول 
سال هس��تند، پس به مدیریت صحیحی در این 
برهه از زمان نیاز اس��ت تا ناکامی س��ال گذشته 
ب��رای دوومیدانی تکرار نش��ود. تجربه ثابت کرده 
اس��ت در فدراس��یون های بدون رئی��س به دلیل 
اینکه سرپرست قدرت اجرایی بالایی ندارد برخی 
برنامه هایش��ان دچار وقفه می شود و این موضوع 
برای رش��ته مهمی مانند دوومیدان��ی آن هم در 
فاصله یک س��ال تا آغاز المپیک ش��رایط خوبی 
را رق��م نمی زن��د. بنابرای��ن وزارت ورزش هرچه 
زودتر باید سرپرس��ت و همچنین زمان انتخابات 
را مش��خص کن��د تا بلاتکلیفی و مش��کلات این 
رشته به پایان برس��د. خانواده دوومیدانی امیدوار 
اس��ت انتخابات این فدراس��یون مانن��د برخی از 
فدراسیون ها طولانی نشود و وزارت به دلیل مهم 
بودن این رش��ته در المپیک، تکلیف آن را هرچه 

سریع تر مشخص کند.

پیشکسوت پرسپولیس می گوید؛ در بلبشوی امروز 
پرس��پولیس مکانی حق دارد گوشی گرانقیمتش را 
پرتاب کند. بهروز رهبری فرد درباره مساوی پرسپولیس 
مقابل راه آهن اظهار داشت: متاسفانه پرسپولیس سال 
را خیلی بد شروع کرد. واقعا در این شرایط هواداران را 
دارند عذاب می دهند. وقتی مقابل تیم قعرنشین لیگ 
که 10 نفره ش��ده است هم اوضاع آرام نمی شود، باید 
گفت ش��رایط خیلی بد اس��ت. مو روی تن آدم سیخ 
می شود که می گویند پرسپولیس خطر سقوط دارد. 
وی درباره اینکه حمید درخشان گفته است بازیکنان 
در این بازی فرصت های تک به تک را از دست دادند 
و او دیگر نمی تواند کاری کند، بیان داش��ت: من  چه 
کار کنم چیه؟ یعنی وقتی دو تا تک به تک از دست 
می رود، مربی دیگر مسؤولیتی ندارد؟ پرسپولیس باید 
مقاب��ل تیمی مثل راه آهن 20 تا موقعیت تک به تک 
به دست بیاورد. وی ادامه داد: شاید مردم فقط حمید 
درخشان را از دور می شناسند ولی من او را از نزدیک 
می شناس��م. می دانم یکی، دو سال پیش چه اتفاقی 
برای درخشان افتاده است. سوال من این است که چرا 
یکی از اقوام درخشان باید مسؤول آوردن تادئو باشد؟ 
بازیکنی که در لیگ 3 ایران هم نمی تواند بازی کند. 
این نهایت بی توجهی به هوادار پرس��پولیس است که 
بازیکنی با کیفیت بازی تادئو می آید. این بازیکن الان 
کجاس��ت؟ آقای درخشان لطفا بهانه نیاورید و بدانید 

که هوادار دیگر حرف شما را نمی خواند. پیشکسوت 
پرس��پولیس درباره اینکه در ح��ال حاضر چه اتفاقی 
باید رخ بدهد که مش��کلات تیم تمام شود، گفت: به 
نظر من اولین اتفاق این است که باید در پرسپولیس 
ثب��ات به وجود بیاید. وقتی قرار اس��ت نژادفلاح را 2 
روز دیگر بردارند، این ثبات حاصل نمی شود. وی ادامه 
داد: یک روزهایی دوست داشتم همه رفقایم سرمربی 
پرسپولیس شوند ولی الان به این نتیجه رسیده ام که 
بهترین گزینه مربی خارجی است. واقعا دیگر از دست 
مربی ایرانی برای پرس��پولیس کاری ساخته نیست. 
رهبری فرد درباره اینکه چه نظری درباره برخورد تند 
سوشا مکانی با حمید درخشان دارد، بیان داشت: زبانم 
از این اتفاقات بند آمده است. مگر می شود بازیکنی به 
خود اجازه بدهد با پیشکسوت خود برخورد کند؟ البته 
از ماس��ت که بر ماست و این اتفاقات به خاطر ضعف 
مدیریت کادر فنی اس��ت. رهبری فرد  در پایان گفت: 
درخشان 2 سال پیش رفت فیلم بازی کرد و همانجا 
نشان داد که مربی بزرگی نمی شود چون جذبه اش را از 
دست داد. خدا شاهد است که پروین جذبه ای داشت 
که ما که بزرگتر های تیم بودیم، می رفتیم پشت ستون 
پنهان می شدیم. حالا درخشان برای اینکه دیده شود 
رفت آن س��ریال را بازی کرد. نکته جالب اینکه اصلا 
استعداد نداشت، خودش هم می داند. او دیالوگ ها را 

نمی توانست از بر کند.

بررسی وضعیت کی روش برای ماندن در ایران

در انتظار رأی نهایی

بلاتکلیفی دوومیدانی یک ماهه شد

یتیم ماندن ورزش مادر
حمله تند رهبری فرد به درخشان

آقای نابازیگر فقط برو

اخبار


